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Extra inzet vanuit veilig thuis:

Dan hebben we het over een data- analist, een juridisch adviseur en k een management 
assistent.

Vragen die we hierover hebben:

-   De reden die wordt gegeven voor de uitbreiding van de management assistent is de 
uitbreiding van teamleiders en managers. Dit leidt bij ons tot de vraag hoeveel 
managers en teamleiders er werkzaam zijn binnen VT?

Veilig Thuis heeft 1 manager en 3 teamleiders. De gevraagd uitbreiding betreft het takenpakket van 1 

persoon.

-   Wat betreft de juridisch adviseur en data analist vragen wij ons af of dit niet als 
onderdeel binnen het DG&J als onderdeel van de regionale samenwerking kan worden 
opgevangen. Het nut van een data-analist onderschrijven wij, alleen vragen wij ons 
hierbij af of deze functie thuishoort bij VT. Binnen de regio hebben wij data-analisten en 
onderzoekers bij de SOJ en bij het OCD. Het lijkt mij helder en duidelijk wanneer dit de 
plekken zijn waar de deelnemers hun vragen stellen zodat op een eenduidige en 
professionele wijze antwoord kan worden gegeven. Als bijkomend voordeel bundelt 
men de kennis van data-analyse op één plaats. 

Wat betreft de data specialist onderbrengen bij de DG&J. Veilig Thuis is sinds 1 januari onderdeel van 

de DG&J, de data specialist gaat op een afdeling werken samen met de andere data specialisten.


